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Acta del Consell de Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 

Número de la sessió: 103 

Data: dijous 23 de Maig de 2019 

Hora: 10.30 h 

Lloc:  seminari TC1226DS 

 

 

Assisteixen:  

Alamar Rocati, Sergio 

Arbona Mengual, Vicent 

Camañes Querol, Gemma 

Cerezo García, Miguel 

Fernández Crespo, Emma 

Flors Herrero, Víctor 

Gamir Felip, Jordi 

García Agustín, Pilar 

Gómez Cadenas, Aurelio 

Hurtado Ruiz, Mónica 

Pastor Fuentes, M. Victoria 

Pérez Clemente, Rosa M. 

Roselló Ripollés, Salvador 

Vicedo Jover, Begonya 

 

 

Excusen l’absència: 

Alfaro Fernández, Ana Olvido 

De Ollas Valverde, Carlos 

González Guzmán, Miguel 

Jaques Miret, Josep Anton 

Llorens Vilarrocha, Eugenio 

Rambla Nebot, José Luis 

Scalschi, Loredana María 

 

 

Ordre del dia: 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de les actes de les sessions anteriors. 

 

S’aprova l’acta del Consell nº 102 anterior per assentiment. 

 

2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament a les diferents  

comissions. 

 

- La direcció informa que el DCAMN ha obtingut finançament per a la dotació de material 

per a docència (5,300 € + 500 € que aporta el Departament del fons del pla estratègic). 

 

- Sobre la proposta d’espais, la direcció informa que la OTOP ha acceptat la proposta de 

panelat del laboratori comú que hi ha a la segona planta de l’edifici TC per a la separació 
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de dos ambients i posterior re localització del microscopi i olfactòmetre a l’entrada del 

mateix. Per altra banda, els dubtes sobre la localització de la cambra de creixement 

visitable pegada a la paret de la planta 0 queden solucionats, ja que els compressors de la 

cambra de cultiu poden re-ubicar-se en un altre lloc, no necessàriament darrere. La 

ubicació actual del sistema d’immersió temporal (SETIS) es manté. Per altra banda, des 

del Departament, s’ha urgit a la OTOP a que presente un pressupost de reconversió de la 

cambra freda abans de decidir si es queda o ens desfem d’ella. Es decideix que en 

posteriors reunions es definirà l’equipament que es trasllada a la planta 0 i la seua ubicació 

per a informar a la OTOP sobre la necessitat d’endolls i altres connexions. 

 

Negociacions docents 

 

+ S’informa de l’acceptació de la plaça d’AJDI per a l’àrea de producció vegetal per part 

de vicerectorat. 

 

S’informa de la situació de l’àrea de Geodinàmica Externa i de l’opinió del Departament 

que es va consensuar i aprovar en el Consell de Departament número 101. El vicerector 

d’ordenació acadèmica i professorat va indicar que d’ara fins l’any que ve s’ha de 

solucionar la situació de les àrees minoritàries al nostre Departament. La política que es 

vol seguir és la d’optimitzar els recursos de professorat d’acord amb la docència que 

s’imparteix. 

 

+ S’informa que la professora Leonor Lapeña ha pres la decisió de no renovar el seu títol 

de professora col·laboradora honorífica, per la qual cosa s’ha de preparar una 

documentació per a recursos humans.  

 

+ S’ha sol·licitat un representant del Departament com a interlocutor amb la gestió de 

riscos laborals, es proposa que la direcció del Departament faça aquest paper.  

 

Junta de centre 06/05/2019 

 

- Es durà a terme el projecte d’autoservei de la cantina de l’Escola 

- s’informà que s’han adquirit micròfons nous per a les aules. 

- s’informà de la nova estructura dels graus: 

 5 competències: 1) direcció, 2) responsables de TFG i 3) pràctiques externes, 4) 

coordinació acadèmica i 5) coordinació de la qualitat acadèmica. 

 Segons demanda, la figura de la coordinació Erasmus continuarà o serà 

compartida. 

- El nou coordinador del Màster de Química serà el professor Miguel Carda. 

- La professora Belén Altava serà la nova representant de Màster a la Junta de 

Centre. 

- Es proposa el reconeixement de crèdits de formació professional per als Graus en 

Enginyeria Informàtica i Química, en la proposta de convalidació de Biologia, el nostre 

Departament es va abstindre en la votació. El professor Víctor Flors comenta que, segons 

la informació de que disposem seria convalidable únicament la bioquímica, atès a la 

formació pràctica que reben en formació professional, encara que és impossible 

convalidar mitja assignatura. 

- Es va votar l’entrada en suspensió de dos títols de Màster. 

 

CEP 15/05/2019 
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Informe del vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat 

- S’ha signat un preacord del conveni laboral, hi ha dos judicis pendents amb professors 

associats amb una experiència de 10 i 25 anys, respectivament. El primer judici ha tingut 

una sentència favorable a la UJI, el segon encara està pendent. 

- S’aprovaren els barems per als concursos de professorat pendents. S’informa que van a 

revisar el barem de professorat associat per a que tinga més pes l’experiència laboral. 

- S’aprova la concessió d’un títol de professor emèrit  

- S’aprova la venia docendi per al curs 2019-20 

- S’aproven les sol·licituds d’anys sabàtics. 

- S’aproven els perfils i tribunals per a les places de TU 

- S’aprova el canvi de dedicació dels AJD 

- S’aproven les contractacions derivades de les recents negociacions docents. 

- Es modifica l’acord de les condicions laborals dels professors associats laborals (PALs). 

Els PALs amb mala valoració poden passar a la mínima dedicació i, si aquesta no millora, 

es despatxaran. 

- S’aproven les sol·licituds d’estades de recerca. 

 

Informe de la vicerectora d’Estudis i Docència 

- S’informa de la modificació de la normativa d’estudis propis i de Grau, aprofundint en 

l’article 18 al respecte de la participació de PAS com a docents en títols de Màster per la 

seua experiència laboral. La participació de PAS s’hauria de justificar convenientment. 

- S’informa de la revisió de la composició de les comissions de Grau 

- S’aprova la implantació d’un curs de cultura gastronòmica. 

- S’informa de que comencen els tràmits per a la implantació d’un Màster d’Infermeria 

(60 cr.) de caràcter semi presencial. Aquest màster és hereu i constitueix una reformulació 

d’una proposta anterior amb 120 cr. 

 

En aquest punt, el professor Aurelio Gómez comenta sobre la representació del nostre 

Departament a la comissió de Grau de Medicina i Infermeria, a l’Escola aquest aspecte 

està molt regulat i es contempla la representació d’àmbits amb una contribució docent 

significativa. En la Facultat de Ciències de la Salut, no hi ha cabuda per a altre àmbits 

atenent als seus estatuts. La professora Pilar García sol·licita que es faça una proposta per 

al canvi de normativa i així tenir representació en les comissions de Grau de Medicina i 

Infermeria en les que el Departament imparteix un volum de docència important, amb 

l’objectiu de preservar la representació de la docència impartida pels diferents centres. 

 

La direcció informa de la convocatòria de reunió el 20/05/2019 per part de la vicerectora 

d’Estudis i Docència Isabel García arran de la proposta de nova titulació per part de 

professors de la Facultat de Ciències de la Salut en l’àmbit de la Biologia. A la reunió 

assistiren Rafael Ballester, degà de la Facultat de Ciències de la Salut i Francisco Olucha, 

Ferran Martínez García i Conrado Martínez Cadenas, professors del Grau en Medicina. 

En aquesta reunió, Rafael Ballester va destacar el problema estructural de la Facultat de 

Ciències de la Salut i la necessitat de disposar d’un grau de caràcter bàsic per a consolidar 

personal docent. La proposta rep el nom de ‘Biologia Sanitària’ i pretén formar a 

professionals amb un perfil bàsic però especialitzats en l’àmbit sanitari. A continuació, el 

professor Miguel Cerezo va explicar i justificar la proposta de DCAMN en el sentit de 

preservar l’activitat docent d’una plantilla ja consolidada a la vista dels baixos números 

de matrícula del Grau en Enginyeria Agroalimentària. A més a més, va indicar que en 

totes les propostes fetes des del nostre Departament, es compta amb la participació de 
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professorat de la Facultat de Ciències de la Salut; això si, partint de la premissa que la 

titulació es quedaria en l’Escola.  

 

Per part de l’Escola, la professora i directora Amèlia Simó, en el cas que s’haja de 

reconsiderar la permanència de la titulació Grau en Enginyeria Agroalimentària i del 

Medi Rural conseqüència de la baixa matrícula i, per tant, de la manca de sostenibilitat 

del Grau, considera molt pertinent la proposta del nostre Departament i destaca la 

importància del manteniment de l’activitat docent d’una plantilla ja consolidada. La 

vicerectora Isabel García es posicionà en aquesta línia i suggereix que es forme una 

comissió oficiosa per a començar a aproximar visions i intentar arribar a un consens d’una 

única titulació dins l’àmbit biològic en la que es mantinga la docència que actualment 

imparteixen els professors del Grau en Enginyeria Agroalimentària (~140 cr) i al mateix 

temps permeta la consolidació (creixement) de places en l’àmbit de Ciències de la Salut. 

Tenint en compte el que s’ha dit abans, totes dues són partidàries que la titulació es quede 

en l’Escola. 

 

3. Discussió i aprovació del posicionament del Departament al respecte de la 

sol·licitud de dotació d'una plaça de professor ajudant doctor per a l'àrea de 

Geodinàmica Externa realitzada al VOAP pel professor Ignacio Morell a l'empara 

de la Disposició Addicional primera del DCDI de la Universitat Jaume I. 

 

El professor Miguel Cerezo explica de forma breu la situació de l’àrea de Geodinàmica 

Externa (veure acta Consell 101) i la sol·licitud al VOAP per part del professor Ignacio 

Morell de dotació d’una plaça de professor ajudant doctor a l’empara de la disposició 

addicional primera del DCDI de la Universitat Jaume I.  

 

Per la qual cosa, es proposa la votació següent: SI, que el Departament recolze la dotació 

de la plaça d’AJD per a l’àrea de GE; NO, que el Departament no recolze la proposta del 

professor Ignacio Morell. 

 

Els resultats de la votació són, tenint en compte els vots delegats: 

 

2 SI 

13 NO 

2 vots en blanc 

 

Per tant, el resultat de la votació indica que el posicionament del Consell de Departament 

en la seua majoria es que no es recolze la sol·licitud de dotació d’una plaça de professor 

Ajudant Doctor realitzada pel professor Ignacio Morell de l’àrea de Geodinàmica 

Externa. 

 

Els raonaments que es van presentar foren els següents: 

 

L’àrea de Geodinàmica Externa imparteix uns pocs crèdits en la titulació d’Enginyeria 

Agroalimentària, de la mateixa manera que l’àrea de Cristal·lografia i Mineralogia, per la 

qual cosa des del Departament s’ha advocat per una fusió de les dues àrees a resultes 

d’una votació celebrada en el Consell de Departament #101 de 14 de Març de 2019. A la 

vista d’aquesta situació, des del Consell de Departament no es considera convenient 

tampoc la convocatòria d’una plaça consolidada fins que el procés de fusió haja tingut 

lloc. 
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Després d’analitzar amb detall la sol·licitud del professor Ignacio Morell, el Consell de 

Departament no considera que l’argument de posar en valor la contribució científica de 

l’àrea de Geodinàmica Externa siga vàlid, ja que l’activitat investigadora del grup que 

lidera està actualment adscrita a l’Institut Universitari de Plaguicides i Aigües (IUPA) i 

no té cap repercussió sobre la producció científica del Departament de Ciències Agràries 

i del Medi Natural. 

 

Finalment, la titulació d’Enginyeria Agroalimentària es troba immersa en un impàs a 

causa de la seua baixa matrícula i, de fet, ja s’han posat sobre la taula diverses alternatives, 

per si en un futur la titulació ha de tancar. En sols UNA d’aquestes propostes s’imparteix 

la geologia com a assignatura. 

 

4. Hivernacles. 

 

En aquest punt, el professor Miguel Cerezo informa que en el Consell anterior (102) es 

va valorar la possibilitat de tindre abelles en els hivernacles per a afavorir la pol·linització. 

Informa també de la contractació de personal de suport durant els mesos d’estiu, aquesta 

dotació pressupostària ja s’ha incorporat de forma regular. S’informa també de 

l’adquisició d’una acàcia. 

 

Sergio Alamar informa que l’associació de Síndrome de Down sol·licita poder vindre a 

fer treballs als hivernacles en format de visites setmanals. La seua opinió és que això 

podria constituir una càrrega excessiva donat el personal disponible. Informa també que 

s’ha sol·licitat a la OTOP la elaboració de cartelleria per a identificar els hivernacles i la 

parcel·la, i des d’aquesta oficina es comunica que no existeix cap model fix estàndard, 

José Roger ha demanat que es proporcione un cartell per part del Departament i que 

l’aprove vicerectorat. S’ha comprovat que no hi ha cap normativa al respecte ni tampoc 

cap servei responsable.  

 

Sergio Alamar informa que el proper període de reserva comença ara al Juny. El 

vicegerent té en compte la contractació de personal de suport per al mes d’Agost. També 

consulta la possibilitat de demanar a la OTOP pressupost per a instal·lar una àrea per a 

ubicar plantes de forma transitòria. En aquest sentit, destaca que l’hivernacle dóna suport 

a la OTOP guardant plantes ornamentals que són propietat de la UJI, la qual cosa es podria 

emprar com argument front la OTOP. El professor Miguel Cerezo comenta sorprès que 

no tenia constància d’aquest fet i demana que, d’ara en avant, es consulte al Departament 

abans de guardar plantes a ningú, encara que siga la OTOP.  

 

5. Assumptes de tràmit 

 

No hi ha 

 

6. Torn obert de paraules 

 

El professor Victor Flors informa que el monitor gegant s’ha de reubicar. La professora 

Mónica Hurtado comunica que no ha rebut cap informació des de la USE d’estudiants 

amb necessitats especials. 

 


